
 

 
STYRELSEMÖTE 2 december 2024, Protokoll 3 
Klockan 17.30-19:00, Kansliet, Idrottshuset 

 

 

Närvarande:  

Ordförande   Inga-lill Hafström 

Sekreterare  Thina Barbazewski 

Bowlingordförande Pia Johansson  

Stugordförande Ingvar Höglund  

 

Ej närvarande: 

Kassör  Carl-Johan Timén  

__________________________________________________________________________________ 

 

§ 9 Inledning     

Föregående protokoll läggs till handlingarna. Vi behöver kolla upp med Paulina om 

faktureringstjänsten. 

 

§ 10 Rapport    

Stugan: Vi ligger 28 000 kr back sen förra året. 22 december blir en extra tipspromenad som 

stugsektionen tar hand om. 12 januari, 13 april och 4 maj är styrelsen ansvarig för tipspromenaden. 

22 december, 27 april och 11 maj är stugsektionen ansvarig för tipspromenaden. Frallorna genererar 

i pengar och är uppskattade. Nytt rekord för barndeltagande den 10 november då 42 barn kom. 

Bowling: Det saknas pengar från tipspromenaden. Träningsutgifterna och licensen vill bowlingen 

sköta själva. Medlemsavgift ska gå in som vanligt. Julslagning 14 december, spelarmöte 7 januari och 

sen börjar matcher helgen efter. A-laget spelade en jättebra match i lördags, men B-laget går det 

sämre för. 

Handbollen: Det fungerar bra, resultatmässigt är det som förväntat. Damerna vinner, medan 

herrarna spelar i div 3 och har ett svårare motstånd och därför förlorar sina matcher. Sportlotterna 

har gått sämre, hälften av lotterna lämnade vi tillbaka. 

 

§ 11 Ekonomi 

Vi väntar fortfarande på bidrag. Vilket betyder att vi behöver skjuta på fakturorna för renoveringen 

tills pengarna kommer in. Nytt arrendeavtal har kommit vi slipper betala arrende på 14 800 kr år 

2025. Renoveringen för stugan gick på ungefär en miljon kronor.  



  

§ 12 Sponsring     

Varje lag ska få i uppdrag att ta in sponsorer. 

§ 13 Stugan 

Det behövs en sammanställning Lars Norlin och Hans Fjäll kallas till möte för genomgång av 

renoveringen och dokumentation av den 

§ 14 Beslut 

Bertil Granehäll, Ingvar Höglund, Tore Wilhelmson, Ingalill Hafström och Christer Sjöberg ska bilda en 

arbetsgrupp som utrustar stugan historiskt. 

Vi beslutar att låta O-ringen hyra stugan om de önskar. 

Anneli Kempe får förtroende att upprusta stugan med vanlig standard. Såsom glas, koppar och 

tallrikar. 

 

§ 15 Rapport kansli 

Vi ser över kanslistens arbetsuppgifter för att anpassa så att det går utföra med bra kvalitet. 

§ 16 Övrigt 

Vi ska inte inreda stugan mer nu, utan vi måste vänta tills pengarna från våra bidrag kommer in.  

 

§ 17 Datum för kommande träffar    

Datum för kommande träffar  13 januari, 24 februari, 24 mars 

Klockan 17.30 – 19.00, kansliet. 

 

 

Underskrift Jönköping 2024-10-21 

 

________________________ _________________________ 

Sekreterare   Ordförande  

Thina Barbazewski  Ingalill Hafström 

 

 


